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Referat fra møte i SU 29.2.24  
 
 
 
Til stede: Frida J. Vigeland (FAU-leder), Maria Lohne Bakke (ansatt), Lotta, Tirill (elever), Anette Stray (komm. 
representant), Annika Akselsen (komm. representant) 
 
Sak 19/2023/2024: Nytt fra elevrådet  
Elevrådet har gått gjennom rutinen for «leksebevisst skole».  
Elevrådet har tatt opp språkbruk mellom elevene og mot voksne.  
Elevrådet har funnet en ordning i fht fotballbanen som skaper færre konflikter.  
Elevrådet har hatt «ei runde rundt bordet».  
Elevrådet ønsker en port inn til skolegården fra overgangen på sydsiden av fotballbanen 
Elevrådet ønsker en befaring i fht anti-over-veggen.  
 
 
Sak 20/2023/2024: Nytt fra FAU  
FAU har evaluert disco-kveldene. 
FAU ønsker å støtte elevrådet med leker / utstyr.  
 
 
Sak 21/2023/2024: Økonomi  
Skolen hadde et merforbruk i 2023.  
Vi er tildelt ytterligere redusert rammer for 2024. Ressursene blir brukt så effektiv som mulig. Elevtallene minker.  
 
 
Sak 22/2023/2024: Elevundersøkelse  
Frøysland skole ligger litt under, eller litt over landsgjennomsnittet på indikatorene. 
Ansatte ved skolen jobber videre med tilpasset opplæring, arbeidsro og mobbing.  
 
 
Sak 23/2023/2024: Skole-hjem samarbeid  
Foresatte opplever IST home appen som en utfordring, ansatte opplever det som en forbedring. Spesielt på 7.trinn 
oppleves det som vanskelig å nå lærerne.  
Skolen sliter med å få alle foresatte «med».  
 
 
Sak24/2023/2024: Trafikksikkerhet  
FAU har sendt en søknad til Fylkeskommunen.  
Ledelsen prøver å være ute i kiss and ride og helt ned til butikken på morgenen.  
Parkering i skolegården har blitt bedre.  
 
 
Sak 25/2023/2024: Eventuelt  
-- 
Ref: Annika Akselsen 


